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CITEXPO to jedno z największych wydarzeń branży oponiarskiej w Azji. - Nasze targi stają
się jednymi z najczęściej odwiedzanych w światowym przemyśle oponiarskim nie tylko
dlatego, że odbywają się na największym rynku produkcji i konsumpcji opon - w Chinach,
ale także dlatego, że goście przyjeżdżający na targi z całego świata są bardzo konkretnymi
klientami - mówi Sam Lai, dyrektor ds. marketingu CITEXPO.

Dlaczego warto wziąż udział w tym wydarzeniu? W rozmowie z nami Sam Lai wymienia kilka
podstawowych powodów.
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